



WISDOM KINDERGARTEN / WISDOM INTERNATIONAL PLAY SCHOOL

慧中幼稚園·慧中國國際幼兒園

2/F, PODIUM D OF TOWERS 15-16, RIVIERA GARDENS, TSUEN WAN, NEW TERRITORIES.

新界荃灣海濱花園 15-16 座平台 D 2/F TEL: 2406 7270

Notice No. 32

19th March 2021

Dear Parents,

To celebrate Easter and to promote parent-child co-operation, our School will hold a “Parent-Child Easter-eggs Design Competition” from 23rd March 2021 to 27th March 2021. We cordially invite you to participate in the Competition with your child. Details of the Competition are as follows:

- Design product : Any kind of Easter-themed egg art-work
Materials : Egg-shell, peanut-shell, tissue-box, macaroni, drawing-paper.....etc
Design format : At the parents and their children's own choice

All designs must be completed with the student's name attached, and be submitted to your child's class teachers on or before Monday, 29th March 2021. A small gift will be given to each participant to encourage their participation. There will be first, second, third and runner-up prizes for Nursery, K1, K2 and K3 classes, and the results will be announced on Wednesday, 31st March 2021. All winners will be awarded with certificates, and their Easter egg will also be displayed in the School's lobby. We look forward to receiving your entry.

To stimulate children's creativity, we will also hold an “Easter Egg Colouring Competition” on Monday, 23rd March 2021 during lesson times to encourage the children's interest in art activities. Results of this Colouring Competition will be announced on Monday, 29th March 2021 and displayed on the School's Notice Board.

Yours sincerely,
Wisdom Kindergarten / Wisdom International Play School

Rainbow Cong

Principal: Rainbow Tong

通告 (三十三)

親愛的家長：

為慶祝一年一度之復活節，及推動親子教育，本校特於二零二一年三月二十三日至二零二一年三月二十七日期間舉辦《親子復活蛋設計比賽》，誠邀各位家長與貴子弟一起參加。比賽細則如下：

- 作品： 撕貼、印畫、水彩畫、立體模型等
材料： 雞蛋殼、花生殼、紙盒、通粉、畫紙等
形式： 由父母與子女共同自由創作

所有作品需寫上學生姓名，並於二零二一年三月二十九日(星期一)前交回 貴子弟之班主任。為鼓勵家長與小朋友一同參加，所有參加者將獲贈精美禮品乙份。是項比賽每級均設有冠、亞、季軍及優異獎各一名。優勝作品將於二零二一年三月三十一日(星期三)公佈及展示在本園之大堂。得獎者將獲頒獎狀。

此外，為培育學童對繪畫之興趣，本園亦將於二零二一年三月二十三日(星期一)在課堂中舉行「復活蛋填色比賽」，讓各學童發揮在美術方面之潛能及創意。比賽結果將於二零二一年三月二十九日(星期一)公佈及張貼於本園之告示板上，敬希各位家長留意。

慧中幼稚園 · 慧中國國際幼兒園



校長：湯彩虹

二零二一年三月十九日